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متن پرسش

سلامعلیکم: وقت بخیر. آیا استفاده از اینستاگرام به دلیل حذف مطالب مربوط به حاج قاسم و نادر

طالب زاده و ... مصداق «لن یجعل االله للکافرین علی المومنین سبیلا» نمیشود که لازم باشد در این

فضا حضور نداشت؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: به نظر میآید نباید از این صحنهها به راحتی خارج شد مگر آنکه با عزمی

کلّی همه جریانهای انقلابی با تصمیمی واحد، آن رسانه را ترک کنند. موفق باشید


